
 

 

 
 
 
 
Nr. 140/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 14 decembrie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai 
satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Debreczeni László, Kádár Imola, 
Kolcza István, Vajna László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 22 alin. (1) și (2) și art. 38 alin. (10) și art. 42 din HCL nr. 
95/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, 
respectiv în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) lit. a și art. 134 alin. (4) și art. 196 
alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, 
nr. 1552/2023. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, Toth-Birtan Csaba, Vargha Fruzsina viceprimarii municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde - Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Bună ziua. Salut cu 
drag pe toată lumea la ședința extraordinară din data de azi. Mulțumesc pentru 
operativitate, pentru faptul că puteți să fiți prezenți la ședința de azi, unde avem un punct. 
Aș începe cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „La ședința de azi avem un singur punct. Aș dori să vă întreb dacă cineva 
dorește să ia cuvânt la Diverse? Dacă nu, vă rog să votăm Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 



 

 

 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BITRAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt Jánó Mihály. Sunt de acord. 
Scuze.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 
care-l au în problema respectivă. Dacă există asemenea cazuri vă rog să semnalați? În 
cazul în care nu sunt, trecem la discutarea proiectului de hotărâre.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 566/2022 privind contractarea și garantarea unui împrumut intern în valoare de 
100.000.000 lei. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Prima dată am să vă spun de 
ce a fost urgentă convocarea ședinței de azi. Azi dimineața am primit de la Ministerul 
Investițiilor și Proiectelor Europene acea anexă, care este necesară ca să putem modifica 
contractul de împrumut, totodată Comisia de autorizare a împrumuturilor locale din cadrul 
Ministerului de Finanțe Publice se va întruni miercuri și conform legii cu 3 zile mai 
devreme trebuie transmisă documentația, asta însemnând faptul că mâine trebuie trimisă 
documentația în București și, în București registratura Ministerului de Finanțe Publice este 
deschisă până la ora 14, de aceea dacă am fi aprobat la ora 10, atunci cu mare posibilitate 
nu ar fi ajuns documentația la București. În ceea ce privește proiectul de hotărâre, avem un 
împrumut de 100.000 lei și din această sumă am dori să regrupăm. Am luat acest împrumut 
pentru diferite investiții. Majoritatea sumei încă nu am folosit-o și 35.000.000 de lei vom 
regrupa pentru contribuții proprii la proiectele finanțate din fonduri, în primul rând pentru 
plata contribuției proprie din cadrul Planului de Mobilitate. Despre acesta este vorba în 
acest proiect de hotărâre și am rugămintea să susțineți. Mulțumesc frumos. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos d-
lui primar pentru prezentare. Comisiile 1 și 5 au avizat favorabil punctului 1. Rog membrii 
consiliului să votăm. Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 1.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre 1.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 1.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BITRAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 468/2023. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezență. Are cineva întrebări, observații? Dacă nu sunt, vă urez o după amiază 
plăcută și ne întâlnim mâine la ora 10, la ședința extraordinară. Mulțumesc frumos. La 
revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 decembrie 2023. 
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